
                                                            

 

Kjære alle våre venner i Romerike parkinsonforening 

Det er alt for lenge siden vi har vært sammen, jeg savner veldig å treffe dere på møter og 

trening!  

Det første adventslyset ble tent søndag og julegata her i Lillestrøm har også blitt åpnet, dog i 

stillhet. Ingen tvil, Julen nærmer seg. 

Et stort hjerte er tent på et av tårnene på meieritomta i Lillestrøm, jeg må si det varmer å se den 

om kvelden fra stuevinduet mitt. 

Årets julemøte var ferdig planlagt til onsdag den 9. desember i tradisjonell stil med ribbe, 

medisterkaker, surkål og det hele. Dessverre måtte vi kaste inn håndkledet og avlyse også det. 

Neste planlagte medlemsmøte er den 3. februar, det er årsmøte etterfulgt av underholdning. Vi 

får håpe situasjonen er forandret slik at møtet kan holdes. 

Vaksine er bebudet å komme i januar, jeg antar at vi som gruppe blir ganske høyt prioritert. Hva 

så? Kan vi etter vaksinen begynne å oppføre oss som normalt med møter og trening og kaste 

munnbindene? Dette og mye mer får vi vel svar på i den nærmeste tiden. 

Jeg besøker jevnlig Bjørg, min kone, på Skedsmotun, det er nå lettet på restriksjonene slik at vi 

kan møtes inne og med kun en meters avstand og uten oppasser, det gjør besøket litt mer 

personlig. 

Det blir spennende å se om myndighetene tillater familier å feire julen sammen i år, hvordan 

det enn blir så ønsker jeg dere alle en riktig god jul og at vi kan treffes igjen i god behold i 

2021! 

Hilsen Svein og resten av styre i Romerike parkinsonforening 


